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Marcel Ciolacu: Eu nu am introdus taxe noi, am scos din exceptii

Premierul Marcel Ciolacu a declarat luni ca Guvernul, prin masurile fiscale pe care le ia, nu introduce taxe

noi, ci scoate din exceptii si niciun om de rând nu va fi afectat de aceste masuri.

 

"Nu se mai mareste nicio taxa. Noi am venit cu un pachet pe toate cele trei paliere. Noi avem exceptii, eu nu mai

suport cuvântul 'exceptie'. De când sunt prim-ministru, mie mi s-a acrit de acest cuvânt. Cu cât îmi vin mai multe

informatii de la Finante, avem exceptii la exceptii, nu se poate asa ceva. Am distrus aceasta tara prin 500 de

exceptii luate într-o suta de acte normative. Noi dorim acum sa aderam la OECD. E foarte importat, intram în

rândul tarilor dezvoltate. Este foarte important sa vedem ce avem exceptii. Eu nu am introdus taxe noi, am scos din

exceptii. Nu mai suporta statul român exceptiile. Intervii punctual cu exceptii, peste tot se întâmpla în lume, pe

anumite categorii", a spus Ciolacu la Antena 3.

 

Acesta a mentionat ca exceptiile înseamna 75 de miliarde de lei anual, iar evaziunea fiscala în România înseamna

160 de miliarde.

 

"Veti vedea lunar, dupa ce creez cadrul legislativ prin aceasta lege pe care îmi asum raspunderea în Parlament, vor

fi minumum doua ministere care vor veni în sedinta de guvern cu reorganizare, unde vor disparea autoritati,

agentii", a punctat premierul.

 

Marcel Ciolacu a mai spus ca "niciun om de rând nu va fi afectat de masurile pe care le ia Guvernul".

 

"Eu nu pot sa accept, când tu ai peste 10.000 de lei, eu sa îti mai dau spor de antena de 15%. Unul care are salariul

cel mai mare la statul român, nominal, câstiga mai mult din sporul de antena. Trebuie sa pun o limita. Daca ai 400

de milioane, eu îti mai dau spor de antena de 15%? Nu-i afectat si cel cu 3.000 la fel?", a subliniat Ciolacu. 
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